
De N-VA steunt startende ondernemers: 

OnderMenen biedt via leegstaande 
handelspanden springplank voor 
starters
“De stad Menen biedt sinds eind 2022 met het project OnderMenen starters  
opnieuw een unieke kans om interessante handelspanden aan voordelige  
tarieven te huren. Eigenaars van die panden vermijden leegstandsbelasting  
én onze lokale handel en horeca varen wel bij nieuwe initiatieven in onze  
handelsassen. Daarom zetten we OnderMenen met nieuwe raamstickers  
opnieuw in de markt”, zegt schepen van Lokale economie Virginie Breye.

Schepen van Huisvesting 

Renaat Vandenbulcke 
“Eigenaars van een leegstaand handelspand 
kunnen zich via het aanvraagformulier  
inschrijven op de stedelijke database  
OnderMenen. Zo stellen zij hun pand aan  
een lage gebruiksvergoeding ter beschikking 
van beginnende ondernemers. Zodra een 
handelspand voldoet aan de voorwaarden  
en in de database wordt opgenomen, wordt 
de eigenaar voor één jaar vrijgesteld van 
leegstandsbelasting. Als het gedurende zes 
maanden ononderbroken in gebruik is, wordt 
het geschrapt uit de leegstandsregisters.  
De handelsruimte moet wel minstens acht 
uur per week open zijn. Afhankelijk van de 
oppervlakte van het pand en de gebruiksduur 
bedraagt de maandelijkse vergoeding  
150 euro tot 900 euro.”

Schepen van Lokale economie 

Virginie Breye 
“De stedelijke dienst Lokale  
economie staat klaar om star-
ters te begeleiden. Het project 
biedt een unieke kans om 
bepaalde handelspanden in 
ons handelscentrum te  
revitaliseren. En er zitten 
toch wel een aantal interes-
sante panden in of langs onze 
voornaamste handelsassen 
die voordien prima draaiden. 
Startende ondernemers komen 
bovendien in aanmerking voor 
onze Start&Go-cadeaubon om  
zo vol inspiratie een echte 
kick-start te geven aan hun 
zaak in onze stad.”

Beste inwoner

Toeval of niet: nu de lente zich volop 
laat voelen, klaart het ook in Brussel 
weer een beetje op. Na een woelige 
periode binnen de Vlaamse Regering 
zorgde het stikstofakkoord voor een 
moment van relatieve rust. Maar de 
donderwolken boven Vivaldi, met een 
torenhoge staatsschuld, blijven ons 
zorgen baren. Wanneer zal men ook 
daar een akkoord bereiken dat doet 
wat moet? Wij doen als N-VA ons huis-
werk en bieden met meer zelfbestuur 
alvast een antwoord. We nemen de 
handschoen op en vragen de kans 
om de uitdagingen zélf het hoofd te 
bieden. Met overtuiging vanuit eigen 
kracht. Honderd voorstellen met con-
federalisme als uitgangspunt werden 
in mei vastgelegd tijdens het congres.

Ondertussen werken we ook in Menen 
verder. In ons eerste blad van 2023 
vindt u een interview met ons jongste 
bestuurslid Sam en geven onze 
schepenen Virginie, Griet en Renaat 
wat nieuws vanuit het stadsbestuur. 
Volg ons via sociale media als u op de 
hoogte wil blijven van alle realisaties 
en nieuwtjes.
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Dag Sam. Proficiat met je aanstelling tot regiocoördinator. Vertel eens wat meer daarover.
Sam: “Ik vorm de link tussen de lokale jongerenafdelingen en het nationale Jong N-VA-bestuur. Ik stelde me kandidaat om een goede 
samenhang te creëren over het volledige gebied (Midden- en Zuid-West-Vlaanderen, red.). Ik wil dat onze regio de pionier wordt in 
samen dingen organiseren. Nu is dat vaak afdeling per afdeling. Door een goede samenhang tussen de lokale afdelingen kunnen we 
de minder actieve afdelingen er opnieuw bovenop helpen.”

Je bent ook bestuurslid van N-VA Menen. Hoe laat je de stem van Jong N-VA doorwegen als jongerenvoorzitter? Hoe kijk je naar het 
stadsbestuur?
Sam: “De verkozenen leveren fantastisch werk in onze stad en ik bewonder hen. Ik denk aan Boulevard Solar, de nieuwe zomer- 
kalender. Het zorgt voor een samenhorigheidsgevoel binnen onze stad, broodnodig na corona. Het N-VA-bestuur heeft een goede 
combinatie van jong en oud, van zowel jeugdig enthousiasme als ervaring. Maar ik bewonder ook ons federaal Parlementslid  
Yngvild Ingels als zij tussenkomt in het parlement. In mei was er het algemene congres van de N-VA in Antwerpen. Ik hoop dat we  
met Jong N-VA onze stempel hebben kunnen drukken. We bereidden ons erop voor en dienden amendementen in.”

Naar wie kijk je op?
Sam: “Het doorzettingsvermogen van Sander Loones om mee te strijden voor een vrij en warm Vlaanderen is aanstekelijk.  
Ook Theo Francken is een voorbeeld, omdat hij klare taal spreekt. Ik heb ook veel respect voor onze nationale jongerenvoorzitter 
Jeroen Bergers.”

Waarom hou je van Menen? Wat zijn je favoriete plaatsen? 
Sam: “Ik ben een geboren en getogen ‘Mjindenaar’. Je maakt hier alles mee. We hebben fantastische sportclubs zoals Boxing Club 
Menen met maar liefst elf gouden medailles op het WK kickboksen in Rome en Decospan Volley Team Menen, die de finale van  
de Beker van België haalde. Mijn favoriete plaatsen zijn onze sportinstellingen, de mooie parken zoals het Serge Bertenpark of het 
Diefhondbos. Daarnaast vertoef ik graag in Ons Dorp, waar ik woon. Daar heb ik alles dicht in de buurt.”

Wat wil je veranderen in onze stad? 
Sam: “Ik ijver voor nog meer inspraak van de jeugd en bij uitbreiding de volledige bevolking. Ik denk daarbij ook aan het algemene 
beleid, niet enkel aan zaken die hen direct aanbelangen. Ook de lokale economie vind ik belangrijk: persoonlijk zou ik manieren 
zoeken om meer activiteit te creëren in ons centrum en proberen betere ondersteuning te bieden.”

Kent u Sam 
Lernout al?

    19 jaar

    Student rechten aan de KULAK

    Jong N-VA-regiocoördinator

    Vertegenwoordiger N-VA Menen in het 
arrondissement Kortrijk-Roeselare-Tielt

    Voorzitter Jong N-VA Menen-Wevelgem

Wist u dat …
… de valentijnsactie in februari voor extra commerciële beleving zorgde?  
Iedereen kon zijn/haar foto in valentijnsthema doorsturen en een leuke prijs winnen.

… de bib tijdens de Jeugdboekenmaand in het teken van geluk stond? Er waren verschillende  
auteurslezingen, een affichespel, een voorlees- en knutseluurtje en een kleurwedstrijd. Leerlingen van de 
academies en enkele scholen zorgden met hun werkjes in de bib van Menen en Lauwe voor extra geluk.

menen@n-va.be



Inzet voor cultuur loont: 
Positieve cijfers voor CC De Steiger
Het cultuuraanbod in Menen was het voorbije jaar volledig terug. Begin 2023 kan men bij CC De Steiger terugblikken op een 
langere periode zonder coronamaatregelen. “Met een nieuwe editie van Boulevard Solar had Menen er een prachtzomer op  
zitten en ook de bezoekersaantallen van CC De Steiger scheren hoge toppen. Ons cultuurcentrum haalt nu meer bezoekers  
dan voor corona”, zegt schepen van Cultuur Griet Vanryckegem.

Vlotte doorstart na twee jaar beperkingen
In 2022 bereikte het cultuurcentrum 22.740 bezoekers voor eigen activitei-
ten. Dat ligt in lijn met de cijfers voor corona. Het CC ondersteunt en faci-
liteert daarnaast honderden activiteiten van initiatiefnemers uit de stad en 
regio, waarmee het nog eens tienduizenden mensen bereikt. Ook van buiten 
onze muren komt het publiek. De diverse evenementen tijdens Boulevard 
Solar tijdens de zomermaanden – met vijfduizend reservaties voor podium- 
activiteiten en meer dan tweeduizend bezoekers voor de tentoonstelling van 
Tahon – bewijzen dat ook Salto een waardig alternatief gevonden heeft.

CC De Steiger bruist
Naast de 1.370 eigen activiteiten tijdens het jaar vinden er in het gebouw tal 
van recepties en andere activiteiten plaats. In CC De Steiger kan u terecht 
voor allerlei hobby’s en vormingen. De 125 cursussen telden meer dan  
2.500 deelnemers. In de 298 dagen dat het cultuurcentrum open was, waren 
er niet minder dan 2.215 activiteiten: dat is gemiddeld 7,4 activiteiten per 
dag. Ook dit jaar staat de kalender bomvol, met een glansrol voor Yvonne 
Serruys. De kunstenares zag 150 jaar geleden het levenslicht in Menen.

Griet Vanryckegem, schepen van Cultuur

Vriendenpas

Voor slechts tien euro – gratis onder de 

26 jaar – kan u ‘Vriend van de Steiger’ 

worden met exclusieve voordelen. En 

die vriendenpas is populair: halfweg het 

seizoen ’22-’23 waren er al 580 vrienden-

passen in omloop. Koopt u er ook een?

Vlaams Dierenminister Ben Weyts steunt dierenasielen
Ook de energiefactuur van dierenasielen is fors gestegen. “De drie dierenasielen in Menen krijgen  
daarom nu een eenmalige energiesteun van in totaal 13.975 euro, zodat ze hun goede werk kunnen  
voortzetten”, reageert schepen van Dierenwelzijn Virginie Breye.

Dierenasielen in Menen 
krijgen energiesteun.”

Virginie Breye, schepen van Dierenwelzijn

vzw Katimoe
bijna 

1.750 euro

vzw Knuffelpootjes
bijna 

11.230 euro

vzw Dierengeluk
 exact

1.000 euro

Tot voor kort kregen dierenasielen geen structurele steun van de overheid. In 2020 
kwam daar onder Vlaams minister van Dierenwelzijn Ben Weyts verandering in. 
Ondertussen kunnen ze rekenen op structurele financiële steun van Vlaanderen. 
Daarbovenop doet Weyts een eenmalige extra inspanning van 663.000 euro in 
totaal, specifiek voor de fors gestegen energiefacturen. 

Het concrete bedrag dat men krijgt, is afhankelijk van de grootte van het asiel, en 
dus van het energieverbruik en de gemaakte kosten. “De kostprijs voor het verwar-
men van de dierenasielen neemt ook in Menen een enorme hap uit het budget. We 
zijn blij dat de asielen ondersteuning krijgen, want de medewerkers en vrijwilligers 
voorkomen en verhelpen veel dierenleed”, zegt schepen Virginie Breye.

www.n-va.be/menen
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


